物业部门:
感谢你们帮助我们的小区远离蚊虫的骚扰。
我们希望我们的孩子,宠物和家人在喷洒驱虫药期间和之后也能安全的在小区里活动。
如果有喷洒驱虫药的安排,请告知我们喷洒的时间和日期,同时请在喷洒的区域周围放上警示牌 告诉我们喷洒的时间和日期。
非常感谢你们的合作和支持!

至物业一封信: 喷杀虫剂的要求

至物业一封信: 喷杀虫剂的要求
小区名字:
日期:
Dear Management Agent,
Thank you for helping to keep the mosquitoes, ticks and bugs away from our compound
We wish to keep our children, pets and families safe during and after the spraying of pesticides and repellants.

至物业-	- 計信・	喷杀虫剂的要求	è
エコンエ	<i>x</i>) D.	「火小」はハリロリ女々	`

Please help inform all of the residents of this compound of the dates and times when you will be spraying pesticides and repellants. Please also help to post up signs around the areas that have been sprayed and the dates of the spraying.
Thank you very much for your cooperation and support!
The residents of
Date:
(If Chinese communications required, you are welcome to contact the International Center for Veterinary Services for assistance at: 8456-1939/1940/1941.)

至物业一封信: 喷杀虫剂的要求
北京新天地国际动物医院
北京市朝阳区安家楼亮马桥路29号, 肯特中心院内
2011 International Center for Veterinary Services (ICVS). All rights reserved.
www. ICVSASIA. com
Tel: 8456-1939/1940/1941
如果有喷洒驱虫药的安排,请告知我们喷洒的时间和日期,同时请在喷洒的区域周围放上警示牌 告诉我们喷洒的时间和日期。
非常感谢你们的合作和支持!

Please help inform all of the residents of this compound of the dates and times when you will be spraying pesticides and repellants. Please also help to post up signs

around the areas that have been sprayed and the dates of the spraying.

Thank you very much for your cooperation and support!
The residents of
The residents of
Date:
(If Chinese communications required, you are welcome to contact the International
Center for Veterinary Services for assistance at: 8456-1939/1940/1941.)
北京新天地国际动物医院
北京市朝阳区望京阜通西大街融科橄榄城商街13-16号
2012 International Center for Veterinary Services (ICVS). All rights reserved.

www. ICVSASIA. com

Tel: 8456-1939/1940/1941